
 

 

 

År 2015 mandag den 23. marts kl. 18.00 afholdtes bestyrelsesmøde i "Ejerlejlighedsforeningen 

matr.nr. 11 h Vridsløselille by, Herstedvester" hos Bo Theilgaard i nr. 3. 

 

Mødt var:  

 

- Lars Bengaard 

- Bo Theilgaard 

- Linda Thomassen 

- Lasse Olsen 

- Ib Nielsen 

- Michael Gerlach 

- Henning Sandvei 

- administrator Jesper Bach 

 

Dagsordenen var som følger: 

 

1. Godkendelse af referat fra seneste bestyrelsesmøde og generalforsamling. 

2. Valg af næstformand. 

3. Perioderegnskab for 1.1 - 23.3.2015 

4. Opfølgning af beslutninger på generalforsamlingen. 

5. Vedligeholdelsesarbejder 2015. 

6. Arbejdsdage. 

7. Husorden. 

8. Eventuelt 

9. Fastsættelse af dato for næste bestyrelsesmøde 

 

 

 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Ad 1)    Bestyrelsesreferat var tidligere godkendt, via mail bestyrelsesmedlemmerne internt og         

lagt ud på foreningens hjemmeside, tillige med referat fra generalforsamlingen. 

 

Det blev påpeget at det var en fejl i referatet når Bo Andersen blev omtalt. Korrekt navn 

er Poul Andersen.  

 

Ad 2)    Linda Thomassen blev valgt til næstformand. 

 

Ad 3)    Administrator omdelte perioderegnskabet og gennemgik dette. 

 

Ad 4)    Bo havde undersøgt prisen for fugning i badeværelserne, og det ville være kr. 1.800,- pr. 

stk. Bo ville tale med Tove Andersen omkring eventuelt billigere pris, som hun tidligere 

havde opnået. 

Sagen med Bente Jacob betragtede bestyrelsen som afsluttet. 

  



 

 

Handicap-parkering til brug for nr. 25 var ved at blive etableret, men brugeren var p.t. 

på ferie.   

 

Opmaling af p-båse ville ske under førstkommende arbejdsweekend. 

 

Ny affaldsordning afventer udspil fra kommunen. Lars vil undersøge nærmere. 

 

Gartner Poul Erik Nielsen skulle komme med tilbud på beskæring af træer. Arbejdet 

skulle først finde sted til efteråret. 

 

Ib havde sørget for udbedring af skade på tagryk. Havde indhentet tilbud, hvis alle sku-

re skulle have samme tur. Afventer pt. 

    

 

Ad 5)    Ingen pt. 

 

Ad 6)    Der ville snarest tilgå medlemmer en seddel omkring tilmelding. 

 

Ad 7)    Linda blev udpeget til tovholder, og ville komme med oplæg til eventuelle ændringer. 

 

  Ad 8)    Som repræsentant i Brugergruppen – nedsat af kommunen – blev Lasse med Kirsten 

Due som suppleant. 

 

Der var et ønske om opsætning af markise i nr. 24, og formanden havde henvist til tidli-

gere generalforsamlings beslutning omkring dette, som ligger på E/F hjemmeside. 

http://molndalsparken.dk/Markiser.pdf 

  

På sigt vil varmeværket sænke fremløbstemperaturen, bestyrelsen vil derfor sikre at de 

varmevekslere, der anvendes i bebyggelsen er beregnet til lav fremløbstemperatur. 

 

Ad 9)  Næste møde blev fastsat til mandag d. 10. august 2015 kl. 18.00 hos Bo. 

 

Bestyrelsesmødet sluttet kl. 19.45. 

 

 

 

------------------------------------ 

Jesper Bach, referent 
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